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 Info fra leder / Referatsaker 
 Sammendrag: 

1. Jubileum: Fagforbundet feirer 20 år den 17. juni 2023. Fagforbundet Orkland 
planlegger å invitere medlemmer til kinokveld den 10. oktober. Det er den 
norske filmen Sulis. Den handler om arbeidsfolkets kamp mot arbeidsgiver. 
Dette var starten på fagbevegelsen i Norge. I tillegg så reserveres 11. 
september, LO Orkland har plan om å vise den også, så kan fagforbundet 
kjøpe seg inn hvis det er stor interesse.  

2. Lærlingepatruljen Høsten nærmer seg, og ungdomsutvalget har begynt 
planlegging av lærlingpatrulje. Vedlagt ligger et brev med noen spørsmål dere 
i fagforeningen må svare på. Samt lærlingerapporten fra 2022.  Husk å merk 
dere fristen!   

3. Fagforbundet støtter jente- / damefotball. Det oppfordres til å invitere et 
jentelag til å være med på en toppseriekamp. Fagforbundet sentralt vil sponse 
et slikt arrangement.  

4. Valgkampturne. Fylket kommer på besøk den 19. juni. Vi må på bedriftsbesøk. 
Folkehelsesentret/Orklandbadet er aktuell.   

5. Tirsdag 9. mai ble det enighet i lønnsoppgjøret for Samfunnsbedriftene – 
bedriftsavtalen. Vi er godt fornøyd med et resultat som er på linje med 
offentlig sektor forøvrig. Resultatet har en god lavtlønnsprofil. Det er satt av 
1,2% til lokale forhandlinger.  

6. Fase2, påmeldingsfrist er 27. august. Uke 40 og uke 44  
7. Fagforbundet Trøndelag utlyser 500.000kr i søkbare midler til tiltak for 

klubbtillitsvalgte. Formålet er at midlene skal brukes til å øke tariffmakta. 
Informasjonsskriv ligger vedlagt. Søknadsfrist 16. juli.  

8. I forbindelse med felleskapsuka i oktober 2023, inviterer Fagforbundet 
aktuelle deltakere fra tariffområdene Virke, KA (kirkens arbeidsgiver) og NHO 
til å søke på kurs. Kursene avholdes på Sørmarka i regi av LO, forbundene og 
AOF.   
Fagforbundet har et begrenset antall plasser til rådighet. Dersom du får plass, 
dekker Fagforbundet sentralt alle kostnader med deltakelsen.   
Søknaden sendes til AOF på det enkelte kurs.  
Oversikt over søkere vil etter søknadsfristens utløp bli sendt Fagforbundet 
sentralt, som vil prioritere søkere fra disse tre tariffområdene.   

9. Har fått mange henvendelser knyttet til Trinn 1, som er den digitale 
startpakken for tillitsvalgte.   
Her kommer litt info knyttet til Trinn 1 og tilgang til den.   
Det sendes ut 2 automatiserte påminnelser til alle tillitsvalgte, knyttet til Trinn  
Etter dette er det opp til fagforeningene å få tillitsvalgte til å gjennomføre 
opplæringen ved å kontakte de på telefon eller e-post.  
Dersom dere ønsker å sende ut påminnelse på e-post, kan dere legge ved 
følgende nettadresse: nettkurs.fagforbundet.no/ny tillitsvalgt  

     

Følgende hadde ordet: 

Nina Olsen 



 
 

  Forslag til vedtak: 

 Til orientering. 
 

 
24/23 Regnskap / budsjett 
 Sammendrag: 

Gjennomgang av regnskapet pr 31. mai. 
  

Følgende hadde ordet: 
Nina Olsen 
Bente Fagerli 
 
Forslag til vedtak: 
Styret tar saken til orientering. 

__________________________________________________________________________ 
 
25/23  Medlemsoversikt 
  Sammendrag: 

Medlemsstatistikken ligger inne på vårt område i Teams.  

Siste måned er det 2 flere totalt, -4 yrkesaktive. 

 
  Følgende hadde ordet: 
  Nina Olsen 
       
  Forslag til vedtak: 
  Styret tar saken til orientering. 
___________________________________________________________________________ 
 
26/23  Fagforbundsuke 
  Sammendrag: 

Fagforbundsuka i juni. Det er i hovedsak verving som står på agendaen den 
uka. Det er litt varierende hvordan vi får vervet nye medlemmer. Det som 
også er viktig er at vi møter de som allerede er medlem i Fagforbundet. Det er 
da viktig at vi i styret og andre tillitsvalgte i Fagforbundet Orkland kommer oss 
ut på arbeidsplassbesøk.   
Alle kan ikke delta hele uka, men deler på hvilke områder som hver enkelt 
stiller på.   
Vi kan møte helsearbeider i vaktskifte, skole, barnehage og SFO fra tidlig 
morgen. Kontor og administrasjon i fra morgenen, tekniske tjenester osv.   
Vi rigger oss med profileringsartikler og vervemateriell. Så kan vi gi en 
overraskelse til våre medlemmer som kommer på jobb den enkelte dagen. Vi 
har mange arbeidsplasser, så rekker ikke å besøke alle. Vi må være mest synlig 
der vi har mest å hente i form av verving.   
Orkdal helsetun, Meldal helsetun, Meldal barne- og ungdomsskole / 
barnehage, Meldal brann og redning og Grøtte skole / barnehage. 
Arrangement kan sammenfalles med fylkets besøk den 19. juni.   



 
 
  Følgende hadde ordet: 
  Nina Olsen 
  Bente Fagerli 
           
  Forslag til vedtak: 

Styret diskuterer seg frem til en god løsning. Vi stiller med stand utenfor 
Orkdal Helsetun. 

___________________________________________________________________________ 
 
27/23  Innkommende saker 
  Sammendrag: 
   
  Sak 1: 

Søknad om stipend. Studerte ved høgskolen i Molde. Gikk deltidsstudier med 
oppstart høsten 2018 og avsluttende bachelor våren 2022. 
 
Følgende hadde ordet: 
Nina Olsen 
Bente Fagerli 

 
  Forslag til vedtak: 

Styret er ikke vedtaksfør. Sak utsettes til neste møte. 

 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 
 
Sak 2: 
Jeg har nå undersøkt litt rundt denne kinokvelden for oss ansatte i BRO.  
Avdelingsleder kultur og kulturformidling, forteller at kostnaden vil komme 
seg på 8000,- alt inklusivt. Jeg ser for meg at vi setter opp kinokveld 
onsdag 30. august 2023 kl. 19:00, da det ikke er planlagt noen 
øvelsesaktiviteter som jeg vet av denne dagen.    
Vi setter en liten påmeldingsfrist, slik at vi får en liten indikasjon på hvor 
mange som kommer.  
Mv.  
Den filmen det er snakk om er den fra brannen i Notre-Dame den 15 april 
2019.  
Det blir invitert godt over 100 personer.  
Og vi søker om Kr. 8000,- for å arrangere dette.  
Hilsen   
Brannforebyggere  
 
Følgende hadde ordet: 
Nina Olsen 
 

 

 



 
Forslag til vedtak: 
Styret er ikke vedtaksfør. Sak utsettes til neste møte. 

 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 
 
Sak 3: 
Blåtur. Aktivitetsansvarlig i fagforeningen har ansvaret for årets blåtur. 
Frikjøpt tillitsvalgte for kontor, skole og tillitsvalgt for samferdsel og tekninsk 
er forslag til komiteen. Forslag til dato er 18. august. 
 
Følgende hadde ordet: 
Nina Olsen 
 
Forslag til vedtak: 
Komiteen setter opp budsjett på blåtur. 
 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 

___________________________________________________________________________ 
 

28/23  Godkjenning av protokoll 
  Sammendrag: 
  Gjennomgang av protokoll. 
 
  Forslag til vedtak: 
  Styret godkjenner protokoll som fremlagt. 
 
  VEDTAK: 
  Protokoll godkjent. 
___________________________________________________________________________ 
 
  Ida Marie Erlandsen 
  Referent 


